

# DASAR PRIVASI DATA

Kami melindungi data peribadi anda dengan sangat serius dan berusaha agar perkhidmatan kami terlindung. Kami juga berusaha untuk melaksanakan dan mematuhi prinsip-prinsip perlindungan data dan semua peruntukan yang berkaitan dengan Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 di Malaysia. Dasar Privasi Data ini menghuraikan data anda yang kami kumpulkan, gunakan, dedahkan dan simpankan, tujuan kami kumpulkan, gunakan, dedahkan dan simpankan data anda, dan bagaimana kami melindungi data anda.

## Contents

1. Kawasan kebolegunaan
2. Data mana yang kami rekodkan?
3. Kuki dan penjejakan web
4. Ukuran penukaran menggunakan piksel tindakan pengunjung Facebook
5. Berkongsi
6. Tujuan mengumpul data dan penggunaan data
7. Keselamatan data dan pemindahan data
8. Hak pembatalan, maklumat, menukar data, dan butiran-butiran perhubungan
9. Persetujuan tidak diperlukan
10. Penafian

### 1. Kawasan kebolegunaan

Dasar ini dikenakan untuk operasi anda sebagai satu Lyconet Marketer dan untuk laman web yang boleh didapati di <http://www.lyconet.com>. Sila ambil perhatian bahawa ini merujuk kepada laman-laman web lain, bahkan kepada negara-negara lain, yang mana peraturan-peraturan perlindungan data lain mungkin dikenakan.

Apabila kami terus membangunkan laman-laman web kami untuk meningkatkan perkhidmatan-perkhidmatan kami, kami mungkin perlu meminda dan menyemak Dasar Privasi Data ini. Sekiranya ini berlaku, kami akan memberitahu anda dengan cara e-mel, pengumuman atau sebarang cara yang lain yang kami anggap sesuai selepas membuat perubahan-perubahan yang dikatakan jika perlu. Dengan memilih untuk terus menjadi Lyconet Marketer dan menggunakan produk dan / atau perkhidmatan kami setelah menerima pemberitahuan atau pengumuman tersebut dari kami, anda dianggap setuju dengan pindaan pada Dasar Privasi Data ini, kandungannya akan mengikat anda. Sekiranya anda tidak bersetuju dengan pindaan pada Dasar Privasi Data kami, anda harus berhenti menggunakan produk dan / atau perkhidmatan kami dan berhenti menjadi Lyconet Marketer.

### 2. Data mana yang kami rekodkan?

Data peribadi anda yang kami proses mengenai anda termasuk sebarang maklumat mengenai bahan atau keadaan-keadaan peribadi yang kami perolehi daripada anda dalam operasi anda sebagai seorang Lyconet Marketer, dan ini mungkin dapat dikaitkan dengan anda secara langsung atau tidak langsung (contohnya melalui keahlian anda). Ini termasuk ID keahlian anda, nama penuh anda, gelaran, jantina, tarikh lahir, alamat pos, alamat koordinat (longitud dan latitud), nombor kad pengenalan anda (Nombor CRIC), nombor telefon anda, alamat e-mel dan butiran-butiran bank dan, dalam keahlian myWorld, data yang dihasilkan mengenai kebiasaan beli-belah anda (data beli-belah, tempat beli-belah, masa beli-belah, amaun beli-belah, mata wang, keranjang beli-belah, sektor, jenis beli-belah- atas talian/luar talian, dari SME, dari Akaun Utama, dengan baucar, dengan kad myWorld).

### 3. Kuki dan penjejakan web

Laman-laman web kami menggunakan kuki, yang merupakan fail teks kecil yang disimpan dalam komputer anda yang dapat diakses lagi kemudian. Kuki membolehkan anda log masuk ke dalam perkhidmatan-perkhidmatan kami dan membantu kami untuk memberi anda satu pengalaman penggunaan yang lebih baik.

Anda juga boleh menggunakan sebahagian daripada laman web kami tanpa mendaftar atau log masuk sebagai seorang Lyconet Marketer. Dalam hal ini, maklumat tertentu juga akan direkod/dikumpulkan secara automatik untuk membolehkan kami mengumpul data statistik mengenai penggunaan dan kecekapan laman web kami dan menyesuaikan dengan keperluan-keperluan pengguna-pengguna untuk meningkatkan pengalaman penggunaan. Oleh itu, kami merekodkan dan memproses maklumat mengenai alamat IP anda, masa dan jumlah masa lawatan anda, bilangan lawatan, penggunaan borang-borang anda atas talian, tetapan-tetapan carian anda, tetapan pandangan anda dan tetapan kegemaran anda di laman web kami. Kuki-kuki disimpan untuk pelbagai tempoh yang berlainan, tetapi tempoh penyimpanan tidak lebih daripada yang diperlukan dan tidak akan melebihi satu tahun. Sebilangan besar kuki yang kami gunakan akan dipadamkan secara automatik sebaik sahaja anda meninggalkan laman web ("sesi kuki"). Kami membuat rekod setiap kali laman web kami diakses dan setiap kali pengguna membuka salah satu fail yang disimpan di laman web. Kuki di laman web kami digunakan secara eksklusif untuk tujuan-tujuan yang dinyatakan di atas dan diproses oleh myWorld 360 AG (Grazbachgasse 87-93, 8010 Graz, Austria) bagi pihak Lyconet Malaysia Sdn. Bhd., Menara Maxis, Tingkat 13, Pusat Bandaraya Kuala Lumpur, 50088 Kuala Lumpur, Malaysia bagi tujuan menganalisis data yang dikumpulkan.

Sekiranya dibenarkan oleh pelayar anda dan/atau perkhidmatan sokongannya, anda boleh menguruskan kuki melalui tetapan pelayar. Walau bagaimanapun, sila ambil perhatian bahawa jika anda menolak atau melumpuhkan kuki, pengalaman penggunaan anda dan kecekapannya mungkin akan terjejas dalam situasi-situasi yang tertentu, contohnya anda tidak akan dapat menyimpan kegemaran-kegemaran anda dalam menggunakan laman web kami.

Kami menggunakan JavaScript untuk merekodkan kelakuan penggunaan anda di laman web kami untuk menyesuaikan perkhidmatan-perkhidmatan web kami dengan keperluan-keperluan pengguna-pengguna kami. Dengan berbuat demikian, kami menentukan jenis pelayar anda, lokasi, masa, dan tempoh penggunaan anda, URL, nama halaman, dan laman web yang merujuk anda ke halaman kami. Anda boleh menghalang kami daripada merakam data ini dengan melumpuhkan JavaScript secara langsung dalam pelayar anda. Walau bagaimanapun, sila ambil perhatian bahawa melumpuhkan JavaScript mungkin akan menghadkan fungsi laman web.

Kami juga menggunakan alat-alat berikut:

### Analisis Google

Ini adalah alat analisis web oleh Google Inc., 1600 Amphitheatre Parkway Mountain View, CA 94043, USA, yang kemudiannya dirujuk sebagai "Google", untuk merekodkan aktiviti-aktiviti atas talian anda di laman web kami dan untuk menentukan berapa banyak pengguna yang melawat kami atas talian, kandungan-kandungan halaman kami yang dilihat, dan kekerapannya. Penilaian dilakukan secara anonim. Kuki Analisis Google, termasuk "alamat IP anonim" alat Google Analisis dan data penggunaannya, biasanya dihantar ke pelayan Google di Amerika Syarikat dan disimpan di sana. Untuk maklumat lanjut, sila rujuk <https://support.google.com/analytics/answer/6004245?hl=en>. Di <https://tools.google.com/dlpage/gaoptout?hl=en>, Google Analisis menawarkan pilihan untuk menarik diri daripada pengumpulan data.

Penggunaan dan keselamatan data oleh Google tidak boleh diperiksa oleh kami, dan anda boleh merujuk secara langsung kepada Google untuk maklumat lanjut.

### Platform analysis terbuka Piwik

Ini membolehkan kami merakam aktiviti-aktiviti atas talian anda di laman web kami dan menentukan berapa pengguna yang melawat kami atas talian, kandungan laman web kami yang dilihat, dan kekerapannya. Penilaian dilakukan secara anonim. Kuki tersebut akan disimpan dalam komputer anda dan akan disimpan hanya selagi diperlukan. Anda boleh memadamkan kuki pada bila-bila masa dari pelayar anda. Untuk maklumat lanjut, sila rujuk <https://piwik.org/faq/>.

### Google AdWords

Ini digunakan untuk merakamkan kunjungan-kunjungan tapak web untuk tujuan-tujuan pengiklanan (pemasaran semula) di Google dan di Rangkaian Paparan. Apabila anda melawat satu tapak web, pelayar anda menyimpan kuki yang membolehkan anda dikenali sebagai pengunjung apabila anda melawat laman-laman web yang dimiliki oleh rangkaian pengiklanan Google. Dalam halaman ini, iklan-iklan yang berkaitan dengan kandungan yang pernah anda lihat di laman-laman web lain yang menggunakan fungsi pemasaran semula Google dapat disampaikan kepada anda sebagai pengunjung. Anda boleh memilih dari pengumpulan data oleh Google AdWords di laman web <http://www.google.com/settings/ads>.

Pemindahan, penggunaan dan keselamatan data oleh Google tidak boleh diperiksa oleh kami, dan sila rujuk secara langsung kepada Google untuk maklumat lanjut.

### Penjejakan penukaran Google AdWords

Kami menggunakan ini untuk menjana statistik-statistik penukaran yang mengukur keberkesanan kempen-kempen pengiklanan atas talian kami. Kuki penjejakan penukaran ditetapkan apabila pengguna mengklik satu iklan yang diletakkan oleh Google. Menurut dasar privasi Google, tiada maklumat peribadi yang diproses. Sekiranya anda tidak mahu mengambil bahagian dalam penjejakan, anda boleh memilih supaya tidak menggunakan penggunaan ini dengan melumpuhkan kuki penjejakan penukaran Google dalam tetapan-tetapan pengguna pelayar Internet anda.

### Pasukan jualan Pemasaran 'Cloud'

Kami menggunakan ini untuk merekodkan kelakuan anda di laman web kami untuk mengoptimumkan penawaran produk kami. Ia membantu kami untuk menentukan bilangan pengguna yang melawat kami atas talian, kandungan laman web kami yang dilihat, dan kekerapannya. Analisis dilakukan secara anonim dan digunakan secara automatik oleh kecerdasan ramalan untuk memperbaiki persembahan penawaran produk kami. Bagi ahli-ahli berdaftar, tingkah laku yang berkaitan dengan pengguna di laman web direkodkan untuk meningkatkan pengalaman pengguna dan digunakan untuk memaparkan kandungan yang relevan. Kuki Pasukan jualan biasanya dihantar ke pelayan Pasukan jualan di Amerika Syarikat dan disimpan di sana.

Pemindahan, penggunaan dan keselamatan data oleh Pasukan jualan tidak dapat diperiksa oleh kami. Penggunaan selanjutnya dan keselamatan data juga tidak boleh diperiksa oleh kami.

### Hotjar

Kami mengumpul maklumat bukan peribadi, termasuk maklumat log internet standard dan butiran-butiran corak-corak tingkah laku anda apabila anda melawat laman web kami. Ini dilakukan untuk membolehkan kami memberikan pengalaman pengguna yang lebih baik kepada anda, untuk mengenal pasti kegemaran-kegemaran, untuk mendiagnosis masalah-masalah teknikal, untuk menganalisis trend-trend dan menambahbaikkan laman web kami.

Maklumat berikut mungkin dikumpulkan berkaitan dengan peranti dan pelayar anda: alamat IP peranti (ditangkap dan disimpan dalam bentuk anonim), resolusi skrin peranti, jenis peranti (pengecam peranti unik), sistem operasi dan jenis pelayar, lokasi geografi (negara sahaja) bahasa kegemaran yang digunakan untuk memaparkan laman web kami. Maklumat berikut dikumpulkan berkaitan dengan interaksi pengguna anda: peristiwa-peristiwa tetikus (pergerakan, lokasi dan klik-klik), penekan-penekanan utama.

Untuk satu pesampelan pelawat, Hotjar juga merekodkan informasi yang dikumpulkan dari laman web kami: merujuk URL dan domain, halaman-halaman yang dilawati, lokasi geografi (negara sahaja), bahasa kegemaran yang digunakan untuk memaparkan laman web kami, tarikh dan masa apabila halaman laman web diakses.

Dengan melawat halaman pilihan <https://www.hotjar.com/opt-out> dan klik pada "Melumpuhkan Hotjar", anda dapat menggagalkan kumpulan data anda pada bila-bila masa dari Hotjar apabila anda melawat halaman-halaman laman web kami.

Anda boleh memilih untuk menghalang Hotjar untuk mengumpulkan informasi anda apabila melayari laman web kami pada bila-bila masa dengan melawat halaman [Opt-out](https://www.hotjar.com/opt-out) <https://www.hotjar.com/opt-out> dan klik 'Melumpuhkan Hotjar'.

Selain kuki yang dijelaskan dalam alat-alat analisis yang digunakan, kuki tambahan berikut juga digunakan::

Kuki	Domain	Tujuan/fungsi
Bahasa	Lyconet	Kuki ini menyimpan tetapan-tetapan bahasa pengguna.
cookiesession1	Lyconet	Kuki ini digunakan untuk mengedatkan beban permintaan-permintaan HTTP dalam infrastruktur rangkaian.

authSession	Lyconet	Kuki yang dicipta untuk tempoh sesi dan mengandungi sesi ID.
authToken	Lyconet	Pengesahan kuki dicipta untuk pengguna log masuk untuk mengenal pasti mereka secara unik.
lyo_AT_cookie_privacystatement	Lyconet	Kuki ini digunakan untuk mengesan sama ada pengguna laman web telah bersetuju dengan penggunaan kuki.
_RequestVerification_Token	Lyconet	Ini merupakan satu kuki token anti-pemasulan yang berfungsi untuk mencegah serangan CSFR.

Sila ambil perhatian bahawa pelayar-pelayar Internet standard menerima kuki mengikut tetapan-tetapan asal. Anda juga boleh menetapkan pelayar anda untuk menolak semua atau kuki tertentu atau menanyakan anda sebelum satu kuki baru diterima. Arahan-arahan yang berkaitan disediakan oleh kebanyakan pelayar di bawah item menu "Bantuan" dalam bar menu. Di bawah item "Bantuan", anda juga boleh mengetahui cara memadamkan kuki yang telah anda terima.

Sila ambil perhatian bahawa anda mungkin tidak dapat menggunakan semua ciri laman-laman web kami jika anda tidak menerima mana-mana atau hanya beberapa kuki.

Dengan menggunakan laman web kami, anda bersetuju bahawa kuki dan alat-alat yang disebutkan di atas boleh digunakan.

**Anda boleh menarik balik persetujuan anda untuk penggunaan, pengumpulan, penyimpanan dan / atau pemindahan data anda pada bila-bila masa. Pembatalan tersebut mesti dibuat secara bertulis (melalui surat atau e-mel) ke alamat berikut:**

Lyconet Malaysia Sdn. Bhd.,  
Menara Maxis, 13th Floor,  
Kuala Lumpur City Centre,  
50088 Kuala Lumpur,  
Malaysia  
E-mail: [international@lyconet.com](mailto:international@lyconet.com)

#### **4. Ukuran penukaran menggunakan piksel tindakan pengunjung Facebook**

Dengan persetujuan anda, kami menggunakan "Facebook Pixel" oleh Facebook Inc., 1601 S. California Ave., Palo Alto, CA 94304, USA ("Facebook") di laman web kami. Ini ialah kuki yang disimpan dalam komputer anda dan boleh diakses lagi kemudian. Dengan bantuannya, tindakan-tindakan pengguna-pengguna dapat dikesan setelah mereka melihat atau mengklik pada satu iklan Facebook. Ini membolehkan kami untuk mengesan keberkesanan iklan-iklan Facebook untuk tujuan-tujuan penyelidikan statistik dan pasaran. Data yang dikumpul dengan cara ini adalah anonim, dengan kata lain, ia membantu kami untuk menyimpulkan identiti pengguna-pengguna. Walau bagaimanapun, data disimpan dan diproses oleh Facebook, supaya sambungan ke profil pengguna masing-masing adalah mungkin dan Facebook boleh menggunakan data untuk tujuan-tujuan pengiklanan mereka sendiri, menurut kepada Dasar Data Facebook (<https://www.facebook.com/about/privacy/>). Anda boleh membenarkan Facebook dan rakan-rakan kongsinya untuk memaparkan iklan-iklan di dan dari Facebook. Kuki juga boleh disimpan di dalam komputer anda untuk tujuan-tujuan ini. Dengan menggunakan laman web tersebut, anda bersetuju dengan penggunaan pixel tindakan pelawat. Anda boleh menghalang penggunaan Kuki atau memadamkan kuki yang sedia ada pada bila-bila masa.

#### **5. Berkongsi**

Laman web ini mengandungi butang "Kongsi" untuk rangkaian-rangkaian sosial **Twitter Inc.**, 795 Folsom St., Suite 600, San Francisco, CA 94107, USA, **XING**, yang dikendalikan oleh XING AG, Dammtorstrasse 30, 20354 Hamburg, Germany, Perbadanan **LinkedIn**, 2029 Stierlin Court, Mountain View, CA 94043, USA, dan Facebook 1601 South California Avenue, Palo Alto, CA 94304, USA. Di samping itu, terdapat juga butang "Kongsi" untuk e-mel. Butang-butang "Kongsi" boleh diiktiraf dengan logo-logo mereka masing-masing.

Satu sambungan langsung antara pelayar anda dan pelayan pengendali rangkaian sosial yang berkenaan ditubuhkan hanya apabila anda mengklik butang "Kongsi" yang berkenaan di laman web ini (dan hanya kemudian). Mengikut pengendali-pengendali rangkaian sosial yang disebutkan, tiada data peribadi yang dikumpulkan oleh rangkaian-rangkaian sosial tanpa klik pada butang "Kongsi" yang berkenaan. Data, seperti alamat IP antara satu sama lain, hanya dikumpulkan dan diproses daripada ahli-ahli yang telah log masuk ke rangkaian sosial masing-masing. Jika anda tidak mahu mengaitkan lawatan anda ke laman web kami dengan akaun pengguna anda dari rangkaian sosial yang berkenaan, sila log keluar dari akaun pengguna rangkaian sosial tersebut.

Kami ingin menunjukkan bahawa, sebagai pembekal laman web, kami tidak menerima apa-apa maklumat mengenai kandungan data yang dihantar dan penggunaannya oleh rangkaian sosial, dan oleh itu kami menolak apa-apa liabiliti terhadap penggunaan rangkaian-rangkaian sosial sedemikian oleh anda. Untuk maklumat lanjut mengenai penggunaan data oleh rangkaian-rangkaian media sosial, sila rujuk kepada dasar-dasar privasi rangkaian-rangkaian sosial yang disebutkan.

#### **6. Tujuan mengumpul data dan penggunaan data**

Kami menggunakan data peribadi anda hanya dengan mematuhi keperluan-keperluan undang-undang. Kami mengumpul dan memproses data peribadi yang anda berikan kepada kami apabila anda mendaftar sebagai Lyconet Marketer dan dalam aktiviti anda berhubung dengan Marketing Agency, semata-mata sebagai sebahagian daripada pemenuhan kewajipan-kewajipan kontrak kami kepada anda, dan selanjutnya, hanya dalam kes-kes di mana anda memberi kami persetujuan anda kepada kami dengan jelas.

Antara lain, kami menggunakan data anda untuk berkomunikasi dengan anda untuk mengesahkan identiti anda, dan membolehkan kami untuk memberikan anda kawasan log masuk peribadi anda di laman web Lyconet, untuk memproses pertanyaan-pertanyaan dan pesanan-pesanan anda,

dan memberikan perkhidmatan kami kepada anda. Di samping itu, kami juga menggunakan data anda untuk menentukan manfaat-manfaat anda sebagai hasil daripada dalam aktiviti anda berhubung dengan Marketing Agency dan memperuntukkannya kepada anda.

Sekiranya anda telah memberi kami persetujuan berasingan untuk melakukannya, kami juga akan menggunakan data anda untuk memaklumkan anda tentang tawaran-tawaran dan promosi-promosi oleh Loyalty Merchants kami, contohnya.

Kami terus menggunakan data anda untuk melindungi keselamatan anda di internet dan mengelakkan jenayah siber.

Kami mungkin akan menghantar pengumuman-pengumuman berkaitan perkhidmatan dari semasa ke semasa apabila kami menganggap perlu untuk melakukannya (contohnya, notis penyelenggaraan kecemasan). Sila ambil perhatian bahawa anda tidak dapat menghalang pengumuman-pengumuman berkaitan perkhidmatan tersebut kerana ia bukan untuk tujuan-tujuan pemasaran dan promosi.

## **7. Keselamatan data dan pemindahan data**

Untuk melindungi data peribadi anda, kami menggunakan langkah-langkah termasuk penyulitan untuk penghantaran data (penyulitan SSL), tembok-tembok api, program-program pertahanan penggadam, dan langkah-langkah keselamatan negara yang terkini. Untuk komunikasi e-mel, kami hanya boleh menjamin keselamatan data mengikut keadaan terkini.

Data peribadi anda akan digunakan oleh Lyconet Malaysia Sdn. Bhd. Pada umumnya sebagai rakan kontrak Lyconet Marketers yang menggunakan myWorld 360 AG, (Grazbachgasse 87-93, 8010 Graz, Austria) sebagai pembekal perkhidmatan mereka. Walau bagaimanapun, data peribadi anda boleh dihantar/dipindahkan kepada pembekal-pembekal perkhidmatan tertentu yang disenaraikan di bawah dan dalam myWorld Group dan Lyconet Group.

Kami menggunakan pembekal-pembekal perkhidmatan tertentu untuk menguruskan perkhidmatan-perkhidmatan kami, untuk berkomunikasi dengan ahli-ahli, dan untuk menguruskan kehadiran atas talian kami. Kami mengesahkan bahawa kami telah memilih pembekal-pembekal perkhidmatan ini dengan berhati-hati untuk memastikan data diproses secara sah dan selamat. Di samping itu, kami juga mewajibkan pembekal-pembekal perkhidmatan supaya hanya menggunakan data peribadi anda mengikut arahan-arahan khusus kami untuk tujuan-tujuan khusus dan mengikut Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 Malaysia. Sebarang penggunaan data yang lain oleh pembekal-pembekal perkhidmatan ini dilarang sama sekali.

Di samping itu, kami akan memindahkan data peribadi anda semasa memastikan langkah-langkah keselamatan data yang dikehendaki oleh Lyconet Group, dengan syarat bahawa ini diperlukan untuk tujuan pemrosesan dan pengurusan elektronik atau untuk memberikan perkhidmatan tertentu kepada anda dalam aktiviti anda berhubung dengan Marketing Agency. Syarikat-syarikat Lyconet Group juga mewajibkan kami untuk menggunakan data peribadi anda hanya untuk tujuan-tujuan yang disebutkan di atas dalam setiap kes dan mengikut peraturan-peraturan perlindungan data Malaysia. Khususnya, perkhidmatan-perkhidmatan yang berkaitan termasuk menghubungi melalui mesej elektronik (seperti e-mel, SMS, atau notifikasi), melalui telefon, atau melalui surat yang memaklumkan tentang produk-produk dan promosi-promosi Loyalty Merchants, mengenal pasti tawaran-tawaran yang sesuai dengan minat-minat anda, menjalankan tinjauan-tinjauan kepuasan, operasi hotline, dan pemrosesan transaksi-transaksi.

Lyconet Group beroperasi di peringkat antarabangsa. Aktiviti-aktiviti perniagaan kami, struktur-struktur pengurusan, dan infrastruktur teknikal kami melangkai sempadan-sempadan negara. Oleh itu, kami juga memindahkan data peribadi anda ke luar negara, dan sejauh mungkin bagi kami, akan memastikan data peribadi anda selamat di negara-negara lain, mengikut undang-undang yang berkaitan dan peraturan-peraturan masing-masing.

Kami tidak akan berkongsi maklumat peribadi anda dengan orang lain selain daripada Lyconet Merchants yang mesra, pembekal-pembekal perkhidmatan, dan syarikat-syarikat Lyconet yang disebut di atas, melainkan sekiranya anda telah memberi kami persetujuan anda.

**Anda boleh menarik balik persetujuan anda untuk penggunaan, pengumpulan, penyimpanan dan / atau pemindahan data anda pada bila-bila masa. Pembatalan tersebut mesti dibuat secara bertulis (melalui surat atau e-mel) ke alamat berikut:**

Lyconet Malaysia Sdn. Bhd.,  
Menara Maxis, 13th Floor,  
Kuala Lumpur City Centre,  
50088 Kuala Lumpur,  
Malaysia  
E-mail: [international@lyconet.com](mailto:international@lyconet.com)

## **8. Hak pembatalan, maklumat, menukar data, dan butiran-butiran perhubungan**

Anda mempunyai pilihan, pada bila-bila masa, untuk menarik balik persetujuan anda mengenai penggunaan data peribadi anda yang digunakan di laman web ini pada masa depan tanpa menyatakan dan/atau memberikan satu alasan.

**Dengan menarik balik persetujuan anda, kami tidak lagi mempunyai hak untuk menggunakan data anda. Anda mesti memaklumkan kami secara bertulis (melalui pos atau e-mel) tentang keinginan anda untuk menarik balik persetujuan, kepada alamat berikut atau alamat e-mel (mengikut mana-mana yang berkenaan):**

Lyconet Malaysia Sdn. Bhd.  
Menara Maxis, Tingkat 13,  
Pusat Bandaraya Kuala Lumpur,  
50088 Kuala Lumpur, Malaysia  
E-mel: [international@lyconet.com](mailto:international@lyconet.com)

Sila hubungi kami di alamat ini atau alamat e-mel yang dinyatakan di atas sekiranya anda mempunyai sebarang pertanyaan mengenai penggunaan data peribadi anda atau sekiranya anda ingin membetulkan atau mengemaskini data anda.

Anda berhak menghubungi kami di alamat di atas atau alamat e-mel untuk meminta maklumat mengenai data peribadi anda atau mengakses data peribadi anda yang kini kami simpan. Di samping itu, anda berhak meminta kami untuk memperbetulkan data peribadi anda yang kami simpan mengenai anda yang tidak tepat, tidak lengkap, mengelirukan atau tidak terkini. Anda berhak meminta kami untuk menyekat, menghapus atau menghapus mana-mana atau semua data peribadi anda yang disimpan oleh kami. Namun, harap maklum bahawa kami mungkin tidak dapat terus

memberikan produk dan / atau perkhidmatan kami kepada anda jika anda menarik persetujuan anda atau meminta kami untuk menghapus data peribadi anda sepenuhnya.

Anda juga boleh menghubungi kami di alamat atau alamat e-mel di atas jika anda ingin menarik kebenaran daripada menerima komunikasi pemasaran dan / atau promosi langsung dari kami.

#### **9. Persetujuan tidak diperlukan**

Sila ambil perhatian bahawa persetujuan terlebih dahulu anda tidak diperlukan semasa Lyconet berkongsi atau mendedahkan data peribadi anda dalam situasi-situasi berikut:

- a. Isu-isu mengenai keselamatan negara, keselamatan awam dan faedah-faedah negara;
- b. Pematuhan keputusan mahkamah, penghakiman atau proses undang-undang yang lain, atau mematuhi kehendak-kehendak pihak-pihak berkuasa kerajaan yang berkaitan; dan
- c. Data peribadi yang dikumpulkan daripada informasi yang didedahkan secara sah dan awam.

#### **10. Penafian**

Dokumen ini pada asalnya disediakan dalam Bahasa Inggeris. Sekiranya terdapat sebarang percanggahan antara versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Melayu, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai.